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              PROTOKÓŁ Nr LII/2023      

 

z posiedzenia Rady Miasta Łaskarzew odbytego dnia  28 marca 2023 roku  

w Urzędzie Miasta Łaskarzew 

 

Stan Rady Miasta – 12 radnych, obecnych wg l. obecności  

 

Z udziałem: 

Skarbnik Miasta – K. Gąska 

Sekretarz Miasta – K. Licbarska 

Mecenas – G. Ćwikła 

Starosta – M. Walicki 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej – K. Tuszowski 

Przedstawiciele Kancelarii Prezesa Rady Ministrów – D. Brodacki, K. Jaworski  

Mieszkańcy 

 

Ad1. 

Przewodniczący Rady Miasta Łaskarzew radny Leszek Bożek  otworzył LII Sesję Rady 

Miasta Łaskarzew. Przywitał obecnych. 

 Przewodniczący RM odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia /zalogowanie/. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta na lata 

2023 – 2034. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiem bezdomności zwierząt na terenie Miasta Łaskarzew na 2023 rok 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określania zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub Gminnej ewidencji Zabytków, 

położonych na terenie Gminy Miasto Łaskarzew. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obrony dobrego imienia Świętego Jana Pawła II 

9. Informacja z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Łaskarzewie w 2022 r. 

10. Informacja na temat gospodarki wodociągowo – kanalizacyjnej w mieście w 2022 r. 

11. Omówienie gospodarki odpadów komunalnych w mieście w 2022 r. 

12. Sprawozdanie z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za 2022 r. 

13. Sprawozdanie ze współpracy z organizacjami pozarządowymi działającymi na terenie 

Miasta Łaskarzew w 2022 r. 

14. Plan inwestycji drogowych w mieście na 2023 r. 

15. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

16. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta z działalności pomiędzy sesjami/ 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad. 

  

Ad1.  

Przewodniczący Rady Miasta wita zebranych gości. Poprosił też wszystkie obecne osoby o 

wstanie i uczczenie minutą ciszy śmierć syna Radnego Laskowskiego.  
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Ad2. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Pacek wnioskowała o zdjęcie punktu 14 z porządku obrad i przesunięcie go na kolejną 

sesję. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania przyjęcia zmiany w porządku obrad                

/uczestniczy 12 radnych/ 

za – 11 osób,  

przeciw – 0, 

wstrzymuję się – 1  

 

Radny Dudek wnioskuję o wprowadzenie dyskusji dotyczącej parkowania na ul. 

Warszawskiej oraz wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 12A.  

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania przyjęcia zmiany w porządku obrad                   

/uczestniczy 12radnych 

Za – 12 osób, jednogłośnie 

 

Radna Pacek wnioskuję o wprowadzenie uchwały dotyczącej obrony dobrego imienia 

Świętego Jana Pawła II jako punkt 7A. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania przyjęcia zmiany w porządku obrad                 

/uczestniczy 12radnych 

Za – 12 osób, jednogłośnie 

 

Przewodniczący Rady Miasta odczytuje porządek obrad z wprowadzonymi zmianami. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania przyjęcia porządku obrad /uczestniczy 12 radnych/ 

za – 12 osób, jednogłośnie  

 

Przewodniczący Rady Miasta oddał głos Staroście. 

 

Starosta zwrócił się z prośbą o przekazanie kwoty 200 000 zł na zakup ciężkiego pojazdu dla 

Państwowej Straży Pożarnej, który został przekazany dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Łaskarzewie.  

Skarbnik Miasta powiedziała, że być może będzie to możliwe, lecz na chwilę obecną Miasto 

nie posiada takiej kwoty aby przeznaczyć ja na ten cel. Poprosiła o cierpliwość, gdyż Miasto 

otrzymało dotację na budowę hali sportowej co może ułatwić pozyskanie środków, które 

miały by być przekazane na zakup ciężkiego pojazdu dla Państwowej Straży Pożarnej.  

 

Starosta powiedział, że skoro Miasto posiada pieniądze na inne środki, to sprawa jest 

zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że przekazanie 200 000 zł na zakup ciężkiego 

pojazdu jest sprawą honorową i te środki muszą się znaleźć. 

 

Radny Dudek zadał pytanie do Starosty, kiedy była przeprowadzona rozmowa na temat 

zakupu ciężkiego pojazdu strażackiego. Powiedział również, że jeżeli Miasto przekazało wóz 

strażacki marki STAR dla Ukrainy, to za to otrzymało ciężki pojazd strażacki 
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Starosta odpowiedział, że rozmowa na temat zakupu pojazdu odbyła się w połowie 2022 roku. 

Dodał również, że nie jest to zapłata, lecz jest to „ofiara” od innych gmin, które wspomogły 

zakup pojazdu. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej powiedział, że nie było żadnej rozmowy 

na temat przekazania ciężkiego wozu strażackiego dla OSP Łaskarzew, w zamian za 

przekazanie wozu strażackiego marki STAR dla Ukrainy. 

 

Starosta zabrał głos, mówił o tym, że duża ilość gmin była zainteresowana ciężkim wozem 

strażackim. Przekazanie 200 000zł nie było umową pisemną, lecz umową ustną i jest to 

sprawą honorową. Dodał, że jeżeli powiat nie otrzyma kwoty 200 000 zł, przetarg na zakup 

nowego pojazdu zostanie unieważniony i Powiatowa Straż Pożarna zostanie bez ciężkiego 

wozu strażackiego przez rok.  

 

Radny Dudek powiedział, że skoro Burmistrz Miasta bez konsultacji z Radą Miasta obiecała 

przekazanie środków na zakup pojazdu strażackiego, powinna się z tego wywiązać. 

 

Starosta oraz Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej opuszczają sale. 

 

Przewodniczący Rady Miasta oddaje głos D. Brodackiemu – Przedstawicielowi Kancelarii 

Prezesa Rady Ministrów. 

 

Pan D.B mówił o tym jak powstały przepisy powołujące Młodzieżową Radę Miasta oraz z 

czego składa się Młodzieżowa Rada Miasta. Przedstawił również pozytywne aspekty 

funkcjonowania oraz sposób finansowania, zachęcając do powołania Młodzieżowej Rady 

Miasta w mieście Łaskarzew.  

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad3. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

Brak uwag i pytań. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania /uczestniczy 12 radnych/ 

za – 12 osób, jednogłośnie  

Ad4. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta na lata 2023-2034.  

 

Radny Głowacki potwierdził, że uchwała uzyskała pozytywną opinie komisji połączonych. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania /uczestniczy 12 radnych/ 

za – 12 osób, jednogłośnie 

 

 

 

Ad5. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

rok  2023. 
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Radny Głowacki dodał, że komisja połączona pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Brak pytań i uwag. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem informacji /uczestniczy 12 radnych/ 

za – 12 osób, jednogłośnie 

 

Ad6. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 6 Podjęcie uchwały w sprawie opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiem bezdomności zwierząt na terenie Miasta Łaskarzew na rok 

2023. 

 

Radny Głowacki dodał, że komisja połączona pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Brak pytań i uwag. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem informacji /uczestniczy 12 radnych/ 

za – 12 osób, jednogłośnie 

 

Ad7. Rada Miasta przystąpiła do pkt 7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielenia dotacji z budżetu Miasta na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich 

lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub Gminnej 

Ewidencji Zabytków, położonych na terenie Gminy Miasto Łaskarzew.  

 

Radny Głowacki dodał, że komisja połączona pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Brak pytań i uwag. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem informacji /uczestniczy 12 radnych/ 

za – 12 osób, jednogłośnie. 

 

Ad7a.  

Rada Miasta przystąpiła do pkt 7a. Podjęcie uchwały w sprawie obrony dobrego imienia 

Świętego Jana Pawła II. 

Radny Bożek odczytał uzasadnienie podjęcia uchwały, mówiąc, o życiorysie oraz ważnych 

wydarzeniach historycznych, na jakie miał wpływ Święty Jan Paweł II.  

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem informacji /uczestniczy 12 radnych/ 

za – 11 osób,  

wstrzymuję się – 1 osoba. 

Ad8. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 8. Informacja z działalności Miejskiej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Łaskarzewie w 2022 r. 

 

Radny Głowacki dodał, że komisja połączona pozytywnie zaopiniowała informację. 

Brak pytań i uwag. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem informacji /uczestniczy 12 radnych/ 

za – 12 osób, jednogłośnie. 

Ad9. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 9. Informacja na temat gospodarki wodociągowo – 

kanalizacyjnej w mieście w 2022 r. 

 



 5 

 

Radny Głowacki dodał, że komisja połączona pozytywnie zaopiniowała informację. 

 

Sekretarz Miasta powiedziała, że ta informacja nie będzie podlegała pod głosowanie. 

 

Radny Paziewski zadał pytanie, jak się ma sytuacja dotycząca wymiany zasuw ściekowych 

oraz wykonywania przyłączy kanalizacyjnych oraz wodociągowych do posesji mieszkańców 

na ul. Garwolińskiej. 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Wodno - Ściekowej powiedziała, że mieszkańcy byli 

informowani przez Powiat o realizacji inwestycji jaką jest remont ul. Garwolińskiej.  Zasuwy 

ściekowe będą sprawdzane i te które będą tego wymagały zostaną wymieniane. Dodała, że 

osoby które nie są podłączone do kanalizacji jak i wodociągu zostaną w najbliższym  czasie o 

tym fakcie poinformowani.  

 

Radny Paziewski zwrócił uwagę, aby poinformować mieszkańców, że jeżeli nie wykonają 

przyłączy kanalizacyjnych oraz wodociągowych, to nie będą mieli możliwości wykonach ich 

przez  najbliższe 7 lat z uwagi na okres gwarancyjny drogi. 

 

Radny Dudek zapytał, do kiedy będzie trwał remont ul. Garwolińskiej.  

 

Kierownik referatu Gospodarki Wodno – Ściekowej odpowiedziała, że najprawdopodobniej 

remont ul. Garwolińskiej będzie trwał do końca września 2023 r. Wyjątkiem przedłużenia 

terminu realizacji remontu drogi mogą być prace archeologiczne.  

 

Radny Grudzień zadał pytanie, czy koszt wykonania przyłącza kanalizacyjnego w wysokości 

3 000 zł będzie obowiązywał również dla przedsiębiorców. 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Wodno – Ściekowej odpowiedziała, że koszt ten będzie 

ponosił obowiązywał właściciela działki. 

  

Brak pytań i uwag. 

 

Ad10. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 10. Omówienie gospodarki odpadów komunalnych w mieście 

w 2022 r. 

 

Radny Głowacki powiedział, że jeżeli ktoś posiada pytania dotyczące gospodarki odpadów 

komunalnych, można zadawać pytania. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Ad11. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 11. Sprawozdanie z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej za 2022 r. 

 

Radny Głowacki dodał, że komisja połączona pozytywnie zaopiniowała informację. 

Sekretarz Miasta powiedziała, aby przegłosować tę sprawozdanie.  

Brak pytań i uwag 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał sprawozdanie głosowaniu.  
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Rada Miasta przystąpiła do głosowania /uczestniczy 12 radnych/ 

za – 12 osób, jednogłośnie. 

 

Ad12.  

Rada Miasta przystąpiła do pkt 12. Sprawozdanie ze współpracy z organizacjami 

pozarządowymi działającymi na terenie Miasta Łaskarzew w 2022 r.  

 

Brak pytań i uwag 

 

Ad13. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 12a. Dyskusją na temat parkowania pojazdów na ul. 

Warszawskiej. 

 

Radny Bożek oddaje głos wnioskodawcy, Radnemu Dudkowi. 

 

Radny Dudek poruszył kwestię mandatów za złamanie zakazu parkowania na ul. 

Warszawskiej. Wspomniał o złożeniu pisma o przekazanie protokołu z komisji połączonej z 

dnia 22.03.2023r. Powiedział, że Burmistrz Miasta zapewniała, że mandatów na ul. 

Warszawskiej nikt nie dostanie, lecz mandaty na kierowców są nakładane przez Policje, co 

skutkuje zastraszaniem mieszkańców i wpływa negatywnie na obroty przedsiębiorców. 

Poprosił o głosowanie czy Rada Miasta popiera zakaz parkowania na ul. Warszawskiej czy też 

nie. Radny Dudek powiedział, że zostało złożone przez niego pismo z prośbą o wyjaśnienie 

kto zadecydował o zdjęciu znaku zakazu zatrzymywania się do 15 minut.  Powiedział, że w 

ostatnich latach na ul. Warszawskiej nie doszło do ani jednej kolizji oraz wypadku, zwrócił 

uwagę również na nieprawidłowe parkowanie pojazdów na ul. Kolejowej, Gen. Hallera oraz 

ul. Rynek Duży im. J. Piłsudskiego.  

 

Radny Głowacki zadał pytanie, kto się podpisał pod pismem o decyzji całkowitego zakazu 

parkowania na ul. Warszawskiej. Radny Dudek przekazał pismo do wglądu Radnemu 

Głowackiemu.  

 

Radny Dudek wspomniał o przeprowadzonej wizji lokalnej na ul. Warszawskiej, w której brał 

udział. Zadał Pytanie Mecenasowi, dlaczego podczas montażu znaku na ul. Warszawskiej 

mógł brać udział, a podczas demontażu znaku nie mógł brać udziału.  

Mecenas odpowiedział, że jak najbardziej Radny Dudek może brać udział podczas montażu i 

demontażu znaku, lecz nie posiada kompetencji aby podejmować decyzje w przedmiocie 

organizacji ruchu.  

 

Radny Dudek zadał pytanie do Radnych, czy byli poinformowani o wizji lokalnej na ul. 

Warszawskiej. Radny Bożek powiedział, że informacja o przeprowadzeniu wizji lokalnej była 

najprawdopodobniej zamieszczona na stronie starostwa powiatowego. Poparł starania 

Radnego Dudka, uzasadniając to, że przywrócenie znaku zakazu parkowania do 15 minut 

będzie ułatwieniem dla ludzi starszych.  

 

Radny Dudek powiedział, że problem parkowania na ul. Rynek Duży jest poważniejszy niż 

parkowanie na ul. Warszawskiej. Jako uzasadnienie swojej wypowiedzi, powiedział, że 

samochody na ul. Rynek Duży są zostawiane na całe dnie przez pracowników Miasta, Gminy 

i inne osoby. 
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Radny Głowacki powiedział, że sprawą parkowania na ul. Rynek Duży zajmuję się od 4 lat. 

 

Radny Dudek powiedział, że sprawa parkowania na ul. Rynek Duży nie została zakończona 

od 4 lat, a decyzja o zdjęciu znaku na ul. Warszawskiej została wykonana w przeciągu 

miesiąca. Dodał również, że jest w posiadaniu dokumentów potwierdzających zdjęcie znaku 

oraz kto o tym zadecydował. Radny Dudek powiedział, że Burmistrz Miasta na komisji 

połączonej w dniu 22.03.2023 r. powiedziała, że nikt mandatu na ul. Warszawskiej nie 

dostanie.  

 

Mecenas zwrócił uwagę Radnemu Dudowi, że na komisji połączonej w dniu 22.03.2023 r. 

była mowa o przedsiębiorcach, którzy dostarczają towar do swoich sklepów i zadał mu 

pytanie czy któryś z przedsiębiorców z ul. Warszawskiej otrzymał mandat za złamanie zakazu 

parkowania. Poprosił o nie wprowadzanie mieszkańców i radnych w błąd.  

 

Radny Dudek ponownie prosi Radę Miasta o głosowanie w sprawie znaku zakazu parkowania 

na ul. Warszawskiej.  Radny Bożek powiedział, że decyzja dotycząca znaku jest zależna od 

powiatu, lecz zgadza się na głosowanie.  

 

Radny Bożek powiedział, że chciałby skierować wniosek do Urzędu Skarbowego w sprawie 

mieszkańca, który nie prowadzi działalności gospodarczej i pozostawia na parkingu na ul. 

Rynek Duży znaczną ilość pojazdów. Pomimo rozmów przeprowadzanych przez 

pracowników Urzędu Miasta oraz  Policję, rozmowy te nie skutkują. Zwrócił uwagę na 

parkowanie samochodów pracowników Urzędu Miasta oraz Urzędu Gminy. 

 

Radny Głowacki zaproponował, aby wszyscy Radni Miasta pojechali na sesję rady powiatu i 

poprosić o odblokowanie miejsc parkingowych które są stale zajmowane na ul. Rynek Duży. 

Poprosił Przewodniczącego Rady Miasta o pozyskanie informacji, kto był w komisji która 

zadecydowała o zdjęciu znaku na ul. Warszawskiej. 

 

Radny Dudek ponownie prosi o głosowanie dotyczące kto jest przeciwny decyzji o zdjęciu 

znaku na ul. Warszawskiej. Powiedział, że zostanie przez niego złożony wniosek do 

Starostwa Powiatowego oraz Urzędu Miasta dotyczący znaku na ul. Warszawskiej. 

 

Radna Kubiak  powiedziała, że popiera zdanie Radnego Dudka w sprawie przywrócenia 

znaku zakazu zatrzymywania się do 15 minut. Dodała, że głosowanie w tej sprawie nic nie 

zmieni. 

 

Radny Bożek powiedział, że znak został zdjęty na wniosek jednego z mieszkańców.  

 

Radna Kubiak powiedziała, że  przed głosowaniem w tej sprawie prosi o więcej informacji od 

Radnego Dudka na temat zdjęcia znaku z ul. Warszawskiej. Dodała, że dyskusji się nie 

głosuje i jest przeciwna głosowaniu na sesji tego punktu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta  udzielił głos Panu W.T. 

 

Pan W.T powiedział, że dyskusja która była przeprowadzana była niepotrzebna. Jako powód 

zdjęcia znaku na ul. Warszawskiej wskazał zmianę organizacji ruchu z powodu remontu ul. 

Garwolińskiej. Dodał, że pytania odnośnie podjęcia decyzji w sprawie znaku na ul. 

Warszawskiej powinny być kierowane do zarządcy drogi. 
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Radny Bożek powiedział, że przekazał informację jaką otrzymał z Powiatowego Zarządu 

Dróg, że wniosek o zdjęcie znaku został złożony przez jednego z mieszkańców.  

 

Pan W.T nie zgadza się z informacją, jaką przekazał Radny Bożek. Twierdzi, spowodowane 

jest przez remont ul. Garwolińskiej. Zaproponował, aby Miasto podpisało umowę z 

Inżynierem Ruchu oraz wprowadzić ruch kołowy w Łaskarzewie.  

 

Radny Bożek powiedział, że po przeprowadzeniu audytu przed wprowadzeniem ruchu 

kołowego zostanie zamkniętych kilka ulic w mieście.  

 

Radny Głowacki powiedział, że dobrym pomysłem jest wprowadzenie ruchu 

jednokierunkowego. 

 

Radny Dudek zwrócił uwagę na ul. Gen. Hallera gdzie zaparkowane  są samochody na 

poboczu, co utrudnia przejazd autobusom jak i na uczęszczanie przez pojazdy ciężarowej ul. 

Nowej. Powiedział, że powinien być postawiony znak „Zakaz skrętu” dla pojazdów 

ciężarowych z ul. Warszawskiej w ul. Nową oraz, że posiada nagrania oraz zdjęcia, jak ul. 

Nową poruszają się pojazdy ciężarowe.  

 

Radny Głowacki powiedział, że potrzebna jest zgoda powiatu, aby postawić znak dotyczący 

zakazu skrętu w lewo oraz w prawo w ul. Nową. 

 

Brak pytań i uwag 

 

Ad14.  

Rada Miasta przystąpiła do pkt 14. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy 

Sesjami 

 

Sekretarz Miasta odczytała sprawozdanie, przygotowane przez Burmistrz Miasta . 

 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami   tj.  

od 09.02.2023 r. do dnia 28.03.2023 r. 

 

Trwa realizacja kluczowych inwestycji miejskich jak również inwestycji powiatowej na 

terenie naszego miasta. 

Prosimy o cierpliwość i wyrozumiałość w związku z utrudnieniami wynikającymi z 

prowadzonych robót. 

 

Gospodarka wod.-kan. 

1. Trwa budowa kanalizacji sanitarnej. 

2. Odbywają się spotkania robocze dot. budowy  kanalizacji z Inspektorem, projektantem i 

wykonawcą ( z ramienia Urzędu inwestycje koordynuje p. E. Mikusek i p. M. Kasprzak) 

3. Spotkania z Mieszkańcami – Os. Ogrody odbyło się 3 lutego br., zaś z rejonu ul. Kolejowa 

– Klonowa – Przychodnia-Andersa  oraz Chopina i Jabłońskiego 23 lutego br. Odbędzie się 

także spotkanie z przedsiębiorcami ul. Warszawska – 30 marca br. 

Infrastruktura drogowa  

1. Inwestycje drogowe  Polski Ład + ul. Przychód I (FDS) – zakończone, planowane 

uroczyste otwarcie ul. Jabłkowskiego, Garncarskiej i Przychód  – 25 kwietnia br. 

2. Remont ul. Chopina (do szkoły) – wniosek na liście rezerwowej, remont ul. Alejowej 

– wniosek w trakcie rozpatrywania – Rządowy Program Rozwoju Dróg 



 9 

 

3. Powiatowa Inwestycja – ul. Garwolińska i Kościuszki – trwają prace, prosimy o 

stosowanie się do znaków drogowych i zmiany organizacji ruchu w tym na ul. Warszawskiej 

– obowiązuje zakaz zatrzymywania i postoju poza zaopatrzeniem 

4. Spotkanie z firmą Meliorant i archeologiem w UM w związku z przebudową ul. 

Kościuszki 

 

Gospodarka mieszkaniowa 

1. Postępowanie w sprawie sprzedaży lokali Alejowa 14 – w trakcie, wyremontowany został 

lokal, który obecnie nie jest zamieszkiwany.        

        

Sport, Infrastruktura sportowa 

1. Nowa hala sportowa – ogłoszenie nowego postępowania przetargowego 15 marca br., 

otwarcie ofert planowane na 31 marca br. Przesunięte zostało na 5 kwietnia br. Z uwagi na 

dużą liczbę wpływających pytań i konieczność konsultacji odpowiedzi z projektantem hali. 

2. Złożony został wniosek do programu Mazowsze dla Sportu na remont Sali 

gimnastycznej przy ZS Nr 2. 

Działalność kulturalna i promocja Miasta 

1. „Ferie w Mieście 2023” – podziękowanie za przygotowanie oferty zwłaszcza dla ZS Nr 2 i 

DPT Bajka (m.in. warsztaty, bal karnawałowy i teatrzyk dla dzieci)  

2. Prace nad utworzeniem Gminnej Ewidencji Zabytków – stały kontakt z Wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków 

3. Przygotowywanie wniosku do programu Polski Ład – Zabytki na remont Letniska Nr 2 

(Hermanówka) 

4. Spotkanie i koncert z okazji Dnia Kobiet w DPT Bajka 

5. Cykliczne spotkania historyczne w DPT Bajka 

6. VI Łaskarzewski Maraton Filmowy o żołnierzach wyklętych organizowany przez 

Starostwo Powiatowe i miasto Łaskarzew 

7. Wydanie Biuletynu Informacyjnego Miasta Łaskarzew nr 1/2023 – informacje dot. 

Realizowanych inwestycji, składanych wniosków o dofinansowanie, wydarzeń kulturalnych i 

społecznych. 

 

Oświata 

1. Przygotowywanie postępowania przetargowego na Remont Dachu ZS Nr 2  

2. Spotkania robocze z Dyrektorami placówek ( m.in. dot. Maluch +), udział w 

uroczystościach szkolnych np. studniówka, Dzień Kobiet, 

   3.  Trwają przygotowania do utworzenia żłobka – Klubu Dziecięcego (dla dzieci od 1 r.ż.) 

przy ZS Nr 2, dla 30 dzieci. Złożony został wniosek o dofinansowanie do Programu Maluch+ 

(czekamy na wyniki). Adaptacja pomieszczeń i rekrutacja dzieci do klubu dziecięcego 

odbędzie się po podpisaniu umowy z Maluchem+ 

 

Bezpieczeństwo i ochrona środowiska 

         1. Termomodernizacja Centrum Kultury – w trakcie realizacji 

 2. Organizowanie sprzedaży i dystrybucji  węgla – kontynuacja 

 3. Udział  w walnym zebraniu sprawozdawczym OSP Łaskarzew 

 4. Udział w spotkaniu w Urzędzie Gminy Garwolin dot. Utworzenia Posterunku 

energetycznego w Garwolinie 

 5. Złożenie wniosku do programu Mazowsze dla OSP na remont pomieszczeń szkoleniowych 

OSP Ł-w 

 

Urząd Miasta 
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1. Bieżące spotkania i rozmowy z mieszkańcami, robocze spotkanie z RM 

2. Organizowanie wsparcia dla uchodźców z Ukrainy – obecnie w zasobach  miasta 

przebywa 15 osób 

3. Udział w spotkaniu z Seniorami z Klubu Senior+  

4. Udział w Powiatowym Dniu Seniora 

5. Udział w komisjach i sesjach Rady Miasta 

6. Udział w spotkaniach roboczych w Starostwie Powiatowym 

7. Udział w spotkaniu z Ministrem Edukacji w Miętnem 

8. Udział w posiedzeniu Zarządu LGD 

9. Udział w otwarciu Hali w Izdebnie 

10.  Udział w rocznicy pacyfikacji wsi Wanaty 

11.  Spotkanie ze Wspólnotą Gruntową w UM 

12.  Spotkanie z firmą Grinis w UM ws. Strategii Rozwoju Gminy- Miasto Łaskarzew                   

 

Brak pytań i uwag 

 

Ad15.  

Rada Miasta przystąpiła do pkt 14. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta z  

działalności pomiędzy Sesjami 

 

Radny Bożek powiedział, że w okresie od 09.02.2023 do 28.03.2023 r. odbyło się wiele 

spotkań z mieszkańcami, wiele rozmów dotyczyło budowy hali sportowej przy Zespole Szkół 

nr 1. Powiedział, że Komitet Społeczny pod przewodnictwem Pana W.L. od 

października/listopada 2022 r. wspierał pozyskanie sumy 4 000 000,00 zł. Zdaniem Radnego 

Bożka wniosek został skorygowany na 1 500 000,00 zł, ponieważ otrzymano informację, że 

takiej kwoty Miasto nie otrzyma. Powiedział, że zostały złożone nowe wnioski na 

dofinansowanie, co łącznie daje sumę 4 000 000,00 zł, które Miasto otrzymało.  

 

Przewodniczący Rady Miasta przekazał głos Panu W.L. 

 

Pan W.L. potwierdził informację, że Miasto Łaskarzew otrzymało 4 000 000,00 zł na budowę 

hali sportowej. Powiedział, że w dniu 28.03.2023 r. był rozpatrywany 1 wniosek. 

 

Mecenas zwrócił uwagę W.L, że zostały rozpatrzone 3 wnioski, a nie 1. Ponadto, zadał 

pytanie czego dotyczyły te wnioski. 

 

Pan W.L. odpowiedział, że pierwszy wniosek dotyczył 300 000,00 zł na Szkołę Nr 2, 

2 200 000,00 zł na drogi gminne. 

 

Mecenas poprosił o bardziej precyzyjne przekazywanie informacji, gdyż wniosek na kwotę 

2 200 000,00 zł dotyczył dróg dojazdowych do hali sportowej.  

 

Pan W.L powiedział, że wniosek na drogi dojazdowe do hali sportowej został ukryty przez 

Burmistrz Miasta przed Radą Miasta. 

 

Mecenas spytał się W.L. czy Miasto straciło chociaż grosz oraz powiedział, że W.L. złożył 

wniosek dotyczący korekty wniosku. 

 

Pan W.L. powiedział do Mecenasa,  ze „u mnie by  Pan pracował tylko dwa dni”. 

 



 11 

 

Radny Bożek poprosił o nie przerywanie wypowiedzi W.L. Mecenas zaś poprosił o trzymanie 

się faktów w wypowiedzi W.L.  

 

Pan W.L powiedział, że „żadnego wniosku nie składałem”. 

 

Mecenas powiedział, że wpłynęło pismo do informacji Burmistrz Miasta z Urzędu 

Marszałkowskiego, że W.L. jako Przewodniczący Komitetu chciał wycofania korekty 

wniosku którą Burmistrz Miasta złożyła. 

 

Zdaniem W.L, Mecenas okłamuje Radnych. Przekazał pismo Radnemu Głowackiemu do 

odczytania. 

 

Radny Głowacki odczytał tytuł pisma „dotyczy prośby o wycofanie aktualizacji wniosku 

zmniejszającego wnioskowaną kwotę dotacji wniosku”. 

 

Pan W.L. ponownie zaprzeczył, że złożył wniosek dotyczący wycofania wniosku oraz 

powiedział, że „Pani Dyrektor nie wiedziała co pisze”. 

 

Radny Głowacki zwrócił uwagę W.L. aby nie używał takich słów, ponieważ może to 

przynieść negatywne konsekwencje na przyszłe wnioski.  

 

Mecenas powiedział, że na LI Sesji Nadzwyczajnej, Pan W.L. stojąc na środku Sali 

konferencyjnej krzyczał do Radnych Miasta „nie słuchajcie nikogo, nie słuchajcie mecenasa, 

nie słuchajcie, nie słuchajcie tego, tamtego. Podejmijcie uchwałę, macie do tego prawo!”.  

 

Pomiędzy Mecenasem, a Panem W.L wywołała się burzliwa dyskusja. 

 

Radny Bożek odczytał następującą treść pisma złożonego przez W.L o treści „Pan W.L, 

Przewodniczący Społecznego Komitetu wsparcia, dotyczy prośby o wycofania aktualizacji 

wniosku zmniejszającej wnioskowaną kwotę dotacji przez Miasto Łaskarzew na zadanie 

budowa hali”. Mecenas powiedział, że to Pan W.L. kierował niniejszy wniosek. Słowa 

Mecenasa poparł Radny Bożek 

Radny Bożek odczytał pismo, z którego wynikało, że „o dokonanie zmian we wniosku 

aplikacyjnym może ubiegać  się tylko jednostka samorządu terytorialnego, która złożyła taki 

wniosek, w związku z tym organem właściwym do złożenia prośby o aktualizację będzie 

Miasto Łaskarzew”  

 

Mecenas powiedział, że od co najmniej 3 miesięcy Pan W.L chce wmówić mieszkańcom 

Łaskarzewa, że Burmistrz Miasta zmieniła wniosek o dotację z 4 000 000,00 zł na 

1 500 000,00 zł.  

 

Radny Głowacki poprosił o zachowanie spokoju w sprawie pozyskania dotacji na budowę 

hali. Powiedział, żeby poczekać na oficjalne pismo o otrzymaniu dotacji.  

 

Radny Bożek powiedział, żeby okazać szacunek Panu W.L., gdyż działał on w dobrej intencji 

w sprawie budowy hali.  

 

Radny Paziewski zadał pytanie dotyczące dystrybucji węgla, który został zakupiony przez 

mieszkańców po preferencyjnej cenie, na jakim aktualnie etapie jest dostarczanie oraz 

sprowadzanie węgla. 
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Pracownik Urzędu Miasta odpowiedział, że z uwagi na wycofywanie wpłat przez 

mieszkańców oraz nieliczne wpłaty ciężko jest uzbierać wystarczającą ilość wpłat aby 

sprowadzić węgiel dla mieszkańców. Wcześniejsze przepisy pozwalały na sprowadzenie dla 

mieszkańców węgla dopiero, gdy zebrane zostaną wpłaty na ilość 25 ton węgla. Od marca 

2023 r. przepisy zostały zmienione, można zamówić mniejszą ilość ton, lecz jest to też 

zależne od przewoźnika.  

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że jeżeli mieszkaniec chciałby wycofać wpłatę za zakup węgla, 

pieniądze bez problemu zostaną zwrócone.  

 

Przewodniczący Rady Miasta przekazał głos Panu W.T. 

 

Pan W.T. zadał pytanie Panu W.L., czy komitet którym kieruje ma osobowość prawną.  

Pan W.L. powiedział, że komitet nie posiada osobowości prawnej, został utworzony aby 

wspomóc budowę hali sportowej.  

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad LII Przewodniczący podziękował wszystkim i 

zamknął obrady.   

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

       Przewodniczący Rady Miasta 

 

                           Leszek Bożek 

 

 

Protokołował: M. Jasiński 
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Radny Powiatu Garwolińskiego - J. Tomala,  
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Przewodniczący Rady Powiatu - W. Trzaskowski 

Dyrektor ZS nr1 – Ewa Gąska 

Dyrektor ZS nr2 – Monika Krawczyk 

Kierownik DPT „Bajka” – Monika Walenda 

Kierownik Biblioteki Miejskiej – Elżbieta Paśnicka 

Kierownik MOPS w Łaskarzewie – Anna Tobiasz 

Prezes OSP w Łaskarzewie – Piotr Korycki 

Prezes Koła Polskiego Związku Wędkarskiego – Dariusz Paszkowski 

Prezes Klubu Sportowego ŁKS „Promnik” – Sebastian Kornacki 

p.o. Kierownik SPZOZ w Łaskarzewie – Józef Tomala 

Kierownik Posterunku Policji w Łaskarzewie – Michał Sujka 
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